

## REFERAT.

FAB – Bestyrelsesmøde, afdeling 9, Heimdalsvej, tirsdag den 24. oktober 2017 kl. 19.00.

**Deltagere:** Pia Ryborg, bestyrelsesformand (PR)  
Hans Petersen, bestyrelsesmedlem og referent (HP)  
Jørgen Vick, bestyrelsessuppleant (JV)  
Torben Christiansen, bestyrelsesmedlem udeblev  
Rikke Hansen, bestyrelsessuppleant afbud.

**1. Godkendelse af dagsorden:** Godkendt – (blev udleveret ved mødestart).

**2. Orientering fra formand.** PR havde fået en klage over en beboer i blok 3 der havde 2 katte. Vi behandlede det sådan, at vi henviser til vores vedtægter, og så tager HP fat i kontoret, for at se hvor mange hunde og katte der er i vores afdeling, og vender tilbage om dette emne.

**3. Opsummering fra sidste møde:** M.h.t. træfældning af de 2 træer mellem blok 2 og 3, vil det ske efterår/vinter.

Skilte med boldspil forbudt op af væggene, er ved at blive bestilt.

**4. Nabohjælp:** HP oplyste, at der nu er 51 beboere tilmeldt, og 4 beboere der ikke vil deltage.

Derudover kommer der 1 mere, og en anden der er tilmeldt uden PC.

Skilte med Nabohjælp som tilsammen vil koste ca. kr. 4.000, tager HP en snak med Jesper om. Vi aftalte, at vi ved mødet 11. december laver et brev til beboerne, hvor så de beboere der ikke har tilmeldt sig, kan komme til bestyrelsen og få hjælp med tilmeldingen, hvis de ønsker det.

**5. Iværksættelse af arbejder – papirkurve.** Michael har undersøgt priser, og har fået forskellige tilbud, som vi gik igennem, og så taler HP med Jesper om det økonomiske. Det sidste og billigste tilbud, ser ud til at være det bedste, og her kan bunden også åbnes.

**6 og 7 – udgår.**

**8. Fællesmøde med Rosenvænget m.fl.** Johnny har meddelt, at han gerne vil være med til at samle fodboldshold, og være med til at lave en lille forårsfest, men kun i FAB regi. Der må selvfølgelig også komme unge fra Rosenvænget. PR har oplyst at hun har givet Natasja fra kommunen Johnnys telefonnummer. Det er PR der har kontakten med Rosenvænget/kommunen og Johnny.

**8a. Trykhedsvandring 23.11.17.** Både Johnny og Michael mente at politiet bare kunne komme op og tale med dem, og så komme med deres forslag. I øvrigt kan Johnny ikke, da han er i udlandet, og Michael ønsker ikke at deltage om aftenen, og i øvrigt er de begyndt at tynde ud.

Vi gør ikke mere ved det, før vi får en skrivelse om det.

**9. Eventuelt:** Brev fra NOVOMATRIX om fibernet de kunne gøre meget billigt. Det er noget JV tager sig af, og taler med Jesper om det, bl.a. om der er klausuler med You See, hvis vi går ind for noget nyt. Det er i øvrigt også noget beboerne skal tage stilling til hvis der bl.a. vil komme en huslejestigning.

**10. Dato for næste møde: 11. december 2017 kl. 19.00 i bestyrelseslokalet.**

**Vi beder alle melde afbud, hvis i ikke kommer.**

**PS:** Ved næste dagsorden for mødeindkaldelse, skal vi have et afsnit om beboermødet.